

**Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Jönköpings läns
Ungdomsskytteförbund onsdagen den 14 augusti 2007 på hembygdsvägen 7
Horda.**

Närvarande: Michael Wirestam, Anna Magnusson, Magnus Linnros, Ida Gustafsson, Johan Johansson, Lasse Bergdahl, Fredrik Karlsson.

- §55 Ordförande Michael Wirestam förklarar mötet öppnat.
- §56 Mötet godkände dagordningen.
- §57 Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
- §58 Ekonomisk rapport. Vi håller budgeten enligt plan.
- §59 Skytteförbundet, inget att rapportera.
- §60 Utbildning
- 6/10 Ledardag, diskuterades två olika förslag. Johan och Wirestam kolla upp de olika alternativen.
 - 14/10 Nybörjarträning stå, Gislaved. Linnros kollar så allt är ok med gislaved och fixar inbjudan.
- §61 Tävlingsverksamhet.
- Förbundslagstävlingarna vann vi på både junior och seniorsidan. Vilket gav möjlighet för några att skjuta andra uttagningen av vilka Victoria Wilhelmsson, Erik Gustafsson kan räkna sig till juniorlandslaget och Fredrik Karlsson i seniorlandslaget.
 - SM – veckan, Jönköping. Det mesta fungerade mycket bra och vi har fått beröm av flera deltagande föreningar och av FSR-representant. Återstår att jobba klart med det ekonomiska för att vidare kunna ta ställning till den vinst som förhoppningsvis blir över.
 - 20/6 U – cupen, Förbundsomgång, Nässjö. Rydholm och Nässjö ställde upp med varsitt lag och Nässjö vann, vilket de även gjorde i regionomgången. Återstår riksfinalen...
- §62 Framgent
- 18 – 19/8 Mästarhelg Värnamo/Bäckseda. 47 starter är anmälda. På gevärssidan är det dock tunt med anmälningar.
 - 7 – 9 /9 JSM – RM Skövde. Nio skyttar är anmälda. Michael ansvarar för vidare info till berörda. Beslutar att ta 500 kr i egenavgift per skytt.
 - 22 – 23/9 Skol – SM, Kronobergshed, förbundsvis anmälan till Lasse Bergdahl senast 20/8.
- §63 Decimaltolkning – Luftgevärstävlingar
- Förslag om att decimaltolka i sittandeklasserna för att lättare särskilja i klasserna och i GP-tävlingen diskuterades. Vi bordlägger frågan för att till nästa möte kolla med de föreningar som har deltävlingar i GP-tävlingen.

- §64 Kronobergaktiviteten hålls i Värnamo den 17 oktober 18:30. Vi startar med aktivitet och avslutar med en bit mat. Johan och Ida fixar med bokning. Wirestam gör och skickar ut inbjudan.
- §65 Medaljerna är på upphällning, 33 guld, 36 silver och ett brons finns kvar. Beslutades att kolla med Lars – Åke hur det är beställt tidigare.
- §66 Övriga frågor
- Vi är på tur att arrangera Falling Target SM/JSM/RM 2009, vilket diskuterades och vi beslutade oss för att undersöka möjligheterna att "byta" bort arrangemanget mot att återigen arrangera SM – vecka i korthåll samma år eller året efter.
 - Mer kh – tävlingar vore önskvärt. Anderstorp har gjort ett bra initiativ med Anderstorpsträffen. Jönköping och Värnamo funderar på om de ska arrangera något till nästa säsong. Det vore bra om vi kunde ha GP-tävling även i korthåll.
 - Projektor att låna till tävlingar mm är inköpt och finns att låna hos Michael Wirestam. Vi har även köpt in en ny bärbar dator till kansliet.
 - Profilprodukter, Anna redovisade offerten på de förbundsjackor vi tänkt beställa. Anna beställer jackor. Samt tittar vidare på fler leverantörer av väskor.
- §67 Nästa möte är 12/9 i Herrestad utanför Kärda.
- §68 Michael tackade för visat intresse och förklarade sammanträdet för avslutat.

Johan Johansson
Sekreterare

Michael Wirestam
Ordförande